



香港拯溺總會  
**招 募 贊 助**  
**回 條**

本機構將以下列贊助形式支持及贊助香港拯溺總會的活動:

機構名稱:(中文) \_\_\_\_\_

機構名稱:(英文) \_\_\_\_\_

機構地址: \_\_\_\_\_

機構代表姓名: \_\_\_\_\_ 電話: \_\_\_\_\_

職位: \_\_\_\_\_ 圖文傳真: \_\_\_\_\_

電郵地址: \_\_\_\_\_

機構聯絡人姓名: \_\_\_\_\_ 電話: \_\_\_\_\_

**項目命名贊助**

現金贊助: \$ \_\_\_\_\_ (港幣 10 萬元或以上)

擬贊助的項目: \_\_\_\_\_

**部分贊助**

本機構利用以下形成之部分贊助(請於空格上加上✓號)

現金贊助:\$ \_\_\_\_\_ (港幣 5 千元或以上)

實物贊助:

物品名稱及詳細內容: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

備註:

1. 請把填妥的回條交回香港拯溺總會辦事處(地址:香港灣仔軒尼詩道 258 號德士古大廈 21 樓) 或傳真至 2507 5239。
2. 如有多於一間機構就同一項目申請命名贊助, 本署會接受贊助額較高的申請。
3. 貴機構所提供的資料只作報名、統計、日後聯絡及宣傳本會活動之用。除本會授權的職員外, 有關資料不會提供予其他人士。
4. 如欲更改或索取所申報的資料, 請與本會職員聯絡。
5. 貴機構必須在回條內提供所需資料, 否則本會可能無法處理有關申請。



THE HONG KONG LIFE SAVING SOCIETY

**Invitation for Sponsorship**

**Reply Slip**

In response to the activities organized by The Hong Kong Life Saving Society, we are interested in sponsoring the following event / events as below:

Name of Organization (Eng): \_\_\_\_\_

Name of Organization (Chi): \_\_\_\_\_

Organization Address: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

Name of Representative: \_\_\_\_\_ Tel No.: \_\_\_\_\_

Post: \_\_\_\_\_ Fax No.: \_\_\_\_\_

E-Mail: \_\_\_\_\_

Contact Person: \_\_\_\_\_ Tel No.: \_\_\_\_\_

1

**Title Sponsorship**

In Cash: \$ \_\_\_\_\_ (HK\$ 100,000 or over)

The Event / events we would like to sponsor is / are: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

**Partial Sponsorship**

The Event / events we would like to sponsor is / are: (Pls tick as appropriate✓)

In Cash:\$ \_\_\_\_\_ (HK\$5,000 or over)

In Kind :

Type of Commodity and Quantity: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

Notes :

1. Please return the completed reply slip to The Hong Kong Life Saving Society (address: 21 Floor, Caltex House, 258 Hennessy Road, Hong Kong) or fax to 2507 5239.
2. In case more than one organization applies for Title Sponsorship for the same event, the application offering higher contribution will be accepted.
3. The information you have provided will be used for the purposes of enrolment, statistical exercise(s), future liaison and promotion of the HKLSS activities only. Such information will not be supplied to others except the staff authorized by the HKLSS.
4. If you need to amend or access the information you have provided, please contact the staff of the HKLSS.
5. You must provide the necessary information in the reply slip, or else the HKLSS may not be able to process your application.